Sales Script

[Special Announcement]

Hi, Sir, we are excited to announce our new treatment, Folli-Heal, which will officially launch on 1.6.2024. However, for our pre-launch sales, we have an amazing deal for you. This is the reason for this super saving plan.

Hi, Sir, 我们很高兴地宣布,我们的新治疗方案 Folli-Heal 将于 2024 年 6 月 1 日 正式推出。然而,在预售期间,我们为您准备了一个超值优惠。这就是我们推出这个超级省钱计划的原因。

[Greeting]

I know you are looking for the ultimate solution to your continuous hair care needs? Let me introduce you to an incredible offer that's too good to miss.

我知道您在寻找接下来的头发护理需求的终极方案? 让我向您介绍一个不可错过的绝佳优惠。

[Introduction to the Product]

We're thrilled to present our exclusive Folli-Heal x 20 package. This comprehensive treatment plan includes 20 sessions of our advanced 15-step hair rejuvenation process. Normally, each session is priced at RM199, totaling RM3980 for all 20 sessions. However, for a limited time, we're offering the entire package for only RM2499! That's just RM124.95 per session.

我们非常高兴地向您介绍我们的独家 Folli-Heal x 20 套餐。这个全面的治疗计划包括 20 次我们先进的 15 步头发再生过程。通常,每次治疗的价格是 RM199,总计 20 次治疗为 RM3980。然而,在限时优惠期间,我们将整个套餐仅以 RM2499 的价格提供!每次治疗仅需 RM124.95。

[Highlighting the Value]

That's a massive saving of RM1481 on the treatments alone. But that's not all. We're also including some fantastic bonuses to enhance your hair care routine.

仅在治疗费用上,您就能节省 RM1481。但这还不是全部。我们还提供了一些绝佳的赠品,以增强您的头发护理效果。

[Free Bonuses]

FREE 1 box of Folli-Fuel, valued at RM2499. This includes 20 sets of Dried Freeze Powder to nourish your hair from the inside out.

FREE 3x Folli-Care, worth RM297. This is the perfect aftercare treatment to maintain and boost the results of your Folli-Heal sessions.

免费赠送 1 盒 Folli-Fuel,价值 RM2499。这包括 20 套冻干粉,从内而外滋养您的头发。Folli-Fuel - Placenta Extract and Caviar Extract Dried Freeze Powder

The concept of Folli-Fuel, as its name implies, is a method of replenishing energy for the scalp, hair, and follicles. Energy is crucial for hair growth and health, much like fuel is for a car. The scalp, hair, and follicles require energy to maintain their normal functions and growth cycles. The energy

1

provided by Folli-Fuel comes from its unique formula, designed to nourish the scalp, strengthen follicles, and promote healthy hair growth.

This energy supplement not only provides simple nutrients but also deeply nourishes and activates the scalp and follicles. By providing the necessary nutrients and active ingredients, Folli-Fuel creates an ideal growth environment for the scalp, thereby promoting hair growth and health.

Folli-Fuel Ultimate Hair Regeneration Treatment: Extraordinary Technology, Unique Formula, Taking You on a Magical Journey to Thicker Hair!

Folli-Fuel is an unprecedented scalp regeneration feast that combines the super formula of placenta and caviar freeze-dried powder with the cutting-edge technology of microcrystal introduction, presenting you with an incredible journey of scalp and hair rejuvenation. Let's reveal the miraculous effects of this unbelievable treatment:

1. Miracle of Placenta:

Placenta is a natural and powerful bioactive substance rich in collagen, amino acids, and growth factors, which can penetrate deep into the scalp layers, stimulate follicle regeneration, and promote hair growth. Its unique bioactive ingredients can awaken dormant follicles, revitalizing hair to become thicker and healthier. Scientific research has shown that placenta can activate cell proliferation and metabolism, increase follicular vitality, and achieve long-lasting hair growth.

2. Magical Power of Caviar:

The rich proteins, omega-3 fatty acids, and vitamins in caviar freeze-dried powder provide ultimate nourishment and protection for the scalp and hair. It not only repairs damaged hair but also balances scalp oil secretion, reducing dandruff and inflammation. The nourishing effects of caviar are widely recognized, and its unique bioactive ingredients can accelerate hair growth, enhance hair quality, making hair softer and more radiant.

3. Cutting-Edge Technology of Microcrystal Introduction:

Microcrystal introduction technology is the core weapon of this treatment, which deeply delivers the precious ingredients of placenta and caviar dried freeze powder into the deep layers of the scalp, promoting absorption and maximizing the release of therapeutic effects. Non-invasive microcrystal introduction ensures the safety and comfort of the treatment, allowing you to immerse yourself in the miraculous journey of hair regeneration while enjoying scalp care.

In summary, from the scientific and medical explanation of ingredients and technology:

The active ingredients in placenta and caviar have been scientifically proven to promote hair growth and nourish the scalp. The growth factors in placenta can activate the proliferation and differentiation of scalp cells, promoting follicle regeneration, while the proteins and omega-3 fatty acids in caviar can nourish the hair and enhance its quality. Microcrystal introduction technology delivers these precious

2

ingredients deep into the scalp, achieving optimal therapeutic effects and bringing about an incredible journey of hair regeneration.

The introduction of this exclusive treatment marks a new chapter in the field of scalp care, its miraculous effects far surpass the imagination of traditional care products, bringing about a whole new miracle for the scalp and hair.

The production process of dried freeze powder is highly complex and precise, which is one of the reasons for its expensive and special nature. Below is an explanation of the production process of dried freeze powder and its value:

Production Process: The production of dried freeze powder typically involves multiple steps, including raw material preparation, mixing, freezing, vacuum drying, and milling. Firstly, manufacturers need to select high-quality raw materials to ensure their purity and the content of active ingredients. Then, the raw materials are mixed and processed into liquid or paste-like substances, followed by low-temperature freezing to ensure the stability of the ingredients. Subsequently, through the process of vacuum drying, moisture is removed from the frozen material, transforming it into dried powder. Finally, the powder is milled and undergoes strict quality control to ensure its purity and activity.

Reasons for Expensiveness: The production of dried freeze powder requires high costs and professional expertise, thus its high price is reasonable. Firstly, the procurement cost of high-quality raw materials is considerable, and strict control of environmental factors such as temperature and humidity is required during processing to ensure the stability and activity of the ingredients. Additionally, the equipment and technology used in the production process also require significant investment. Furthermore, manufacturers usually conduct rigorous quality control and testing to ensure the quality and effectiveness of the dried freeze powder, which also increases production costs.

Luxury Grade: Due to the high cost and unique production process of dried freeze powder, as well as its outstanding effects in the field of hair care, it is considered a luxury-grade product. Dried freeze powder is often regarded as a high-end hair care product, with its unique formula and efficient efficacy attracting consumers who seek high-quality care. Therefore, dried freeze powder is not only precious in terms of price but also unparalleled in quality and effectiveness, representing a luxurious indulgence in hair care. However, here, it is definitely the only and the first most affordable option in Malaysia, making it accessible for everyone to enjoy this luxury-grade scalp care product.

In conclusion, Folli-Fuel is a specially designed formula aimed at providing the necessary energy and nutrients for the scalp, hair, and follicles, thereby enhancing hair growth and health.

Folli-Fuel -羊胎素萃取和鱼子酱萃取冻干粉

Folli-Fuel 的概念就像其名称所暗示的那样,是给头皮、头发和毛囊补充能量的一种方法。在头发生长和健康方面,能量是至关重要的,就像燃料对于汽车的作用一样。头皮、头发和毛囊需

3

要能量来维持其正常的功能和生长周期。Folli-Fuel 所提供的能量来源于其独特的配方,这些成分被设计成能够滋养头皮、加强毛囊,并促进头发的健康生长。

这种能量补充不仅仅是提供简单的营养物质,它更是针对头皮和毛囊的深层滋养和激活。通过提供所需的营养和活性成分,Folli-Fuel 为头皮创造了一个理想的生长环境,从而促进了头发的生长和健康。

Folli-fuel 终极生发疗程:超凡科技、独特配方,带您踏上浓密头发的神奇之旅!

Folli-fuel 是一场前所未有的头皮生发盛宴,它融合了羊胎素和鱼子酱冻干粉的超级配方,以及 微晶导入技术的黑科技,为您呈现了一场不可思议的头皮与头发重生之旅。让我们揭示这项令人难以置信的疗程神奇功效:

1. 羊胎素的奇迹:

羊胎素是天然而强大的生物活性物质,其中富含的胶原蛋白、氨基酸和生长因子,能够深入头皮底层,刺激毛囊再生,促进头发生长。其独特的生物活性成分能够重启沉睡的毛囊,让头发重新焕发生机,变得更加浓密、健康。科学研究表明,羊胎素能够激活细胞增殖和代谢,提高毛囊的活力,从而实现头发的持久生长。

2. 鱼子酱的神奇魔力:

鱼子酱冻干粉所含的丰富蛋白质、欧米茄-3脂肪酸和维生素,为头皮和头发提供了极致的滋养和保护。它不仅能够修复受损的头发,还能够平衡头皮油脂分泌,减少头皮屑和炎症。鱼子酱的滋养功效被广泛认可,其独特的生物活性成分能够加速头发生长,增强发质,让头发更加柔软、有光泽。

3. 微晶导入技术的黑科技:

微晶导入技术是本疗程的核心武器,它将羊胎素和鱼子酱冻干粉中的珍贵成分深度导入头皮底层,促进吸收,最大限度地释放疗效。无需创伤的微晶导入,确保了疗程的安全和舒适性,在享受头皮护理的同时,尽情沉浸在奇迹般的头发重生之中。

总结从科学与医学的解释成分和技术:

羊胎素和鱼子酱所含的活性成分,经过科学研究证明具有促进头发生长、滋养头皮的功效。羊胎素中的生长因子能够激活头皮细胞的增殖和分化,促进毛囊的再生;而鱼子酱中的蛋白质和欧米茄-3脂肪酸则能够滋养头发,增强发质。微晶导入技术通过微晶的作用,将这些珍贵成分深度输送到头皮底层,实现了最佳的疗效释放,带来了不可思议的头发重生之旅。

这一独家疗程的问世,标志着头皮护理领域的新篇章,它的神奇效果远远超出了传统护理产品的想象,带来了头皮与头发的全新奇迹。

冻干粉的生产过程十分复杂且精密,这也是它昂贵而特别的原因之一。

4

以下是关于冻干粉生产及其价值的解释:

生产过程: 冻干粉的生产通常涉及多个步骤,其中包括原料准备、混合、冷冻、真空干燥和粉碎等。首先,生产商需精选优质的原料,确保其纯度和活性成分的含量。然后,原料被混合并加工成液体或膏状物质,再经过低温冷冻以确保成分的稳定性。随后,通过真空干燥的过程,将水分从冷冻物中去除,使其转化为干燥的粉末。最后,粉末被粉碎并经过严格的质量控制,以确保其纯度和活性。

昂贵的原因: 冻干粉的生产需要高昂的成本和专业技术,因此价格较高是合理的。首先,优质原料的采购费用就相当昂贵,而且在加工过程中需要严格控制温度和湿度等环境因素,以确保成分的稳定性和活性。此外,生产过程中使用的设备和技术也需要大量投资。另外,生产商通常会进行严格的质量控制和测试,以确保冻干粉的品质和效果,这也会增加生产成本。

奢侈品级别:由于冻干粉的高昂成本和独特生产工艺,以及其在头发护理领域中的卓越效果,使其成为一种奢侈品级别的产品。冻干粉通常被视为高端头发护理产品,其独特的配方和高效的功效吸引了追求高品质护理的消费者。因此,冻干粉不仅在价格上显得珍贵,而且在品质和效果上也是无可比拟的,堪称是头发护理中的奢华享受,不过在我们这里,绝对是马来西亚唯一一家,也是首家最便宜实惠的,必定让每个人都可以享受这奢侈品级别的头皮护理产品。

结论,Folli-Fuel 是一种专门设计的配方,旨在为头皮、头发和毛囊提供所需的能量和营养,从而增强头发的生长力和健康状态。

免费赠送 3 瓶 Folli-Care,价值 RM297。这是维护和增强您的 Folli-Heal 结果的完美后续护理。 Folli-Care Scalp Moisturizing Platinum Gel

Features of Folli-Care Scalp Moisturizing Product:

- 1. Hyaluronic Acid (Hyaluronic Acid)
- 2. Platinum Ingredients
- 3. 24-hour Moisture Lock
- 4. Moisturizing Effect Deep Nine Times
- 5. 80% Increase in Scalp Repair Effect
- 6. Syringe-like Design

Folli-Care, this revolutionary scalp moisturizing product, is truly special! It is not only rich in hyaluronic acid, but also specially infused with platinum ingredients. Our formula has an outstanding advantage: 24-hour moisture lock, providing a moisturizing effect nine times deeper, and an astonishing 80% improvement in scalp repair effectiveness.

The addition of platinum ingredients makes Folli-Care even more unique. Platinum has excellent conductivity and stability, which can better synergize with other ingredients to provide luxurious care for the scalp. It further enhances the efficacy of the product, strengthening the nourishing and repairing effects on the scalp.

But what makes Folli-Care stand out is not just its immediate benefits. Hyaluronic acid, this star ingredient, is a scientifically proven powerhouse for scalp health. This naturally occurring substance not only retains moisture but also accelerates scalp repair. When applied to the scalp, it penetrates deeply to address dryness, itching, and dandruff problems at the root.

Our innovative packaging, resembling a syringe, offers unparalleled convenience. It's not just about simple application but also about precise, mess-free dosing and portability. No more bulky bottles or messy jars, Folli-Care is stylish, compact, and perfect for on-the-go use.

To fully experience the benefits of Folli-Care, start with clean, dry hair and scalp. Using the syringe-like packaging, dispense a coin-sized amount onto different areas of the scalp. Then, gently massage until fully absorbed. The result is a deeply nourished scalp, ready for optimal scalp health and moisture.

What's more intriguing is that Folli-Care is not just about surface moisturizing. Its innovative formula penetrates deep into the scalp, revitalizing vitality at the cellular level. So whether you're battling dandruff, dryness, or simply looking to enhance scalp health, Folli-Care is the preferred solution. Remember, only with a healthy scalp can hair loss be effectively prevented and hair growth promoted. Because a healthy scalp provides an optimal growth environment, ensures smooth blood circulation in the scalp, and provides an adequate supply of nutrients to the follicles, allowing hair to grow firmly and less likely to fall out; at the same time, a healthy scalp condition can stimulate follicular vitality, promoting the growth of new hair. Experience the scientifically supported benefits, redefining the meaning of caring for the scalp.

Product Detail Explanation:

Folli-Care Scalp Moisturizing Platinum Gel is a highly effective care product designed specifically for scalp health. Its unique formula combines precious platinum ingredients with hyaluronic acid, aimed at providing deep moisturization and nourishment to the scalp, promoting hair growth, enhancing follicle vitality, and improving overall scalp health.

Ingredients:

One of the main ingredients of Folli-Care Scalp Moisturizing Platinum Gel is hyaluronic acid. Hyaluronic acid is a substance naturally present in the human body in areas such as the skin, joints, and eyes, with strong moisturizing capabilities. In scalp care, hyaluronic acid helps maintain scalp moisture balance, enhances scalp tissue structural stability, and provides necessary nutrients to promote scalp cell growth and repair.

6

Why Hyaluronic Acid is Important:

Hyaluronic acid plays a crucial role in scalp care. It helps maintain scalp moisture balance, enhances scalp tissue structural stability, and provides necessary nutrients to promote scalp cell growth and repair. Additionally, hyaluronic acid can enhance follicle elasticity, prevent hair breakage and loss, making the hair healthier, softer, and shinier.

Importance of Scalp Moisturizing for Follicles and Hair Growth:

Scalp moisturizing is crucial for follicles and hair growth. A well-moisturized scalp helps maintain a healthy scalp environment, promotes normal follicle growth cycles, and provides adequate nourishment to support new hair growth. Furthermore, scalp moisturizing can reduce dandruff and itching, alleviate scalp discomfort, and provide an ideal growth environment for hair.

Scientific Medical Explanation of Ingredient Benefits:

Scientific research indicates that hyaluronic acid has significant effects on scalp and hair health. Hyaluronic acid can enhance scalp tissue elasticity and stability, promote scalp cell regeneration and repair, thereby improving overall scalp health. Additionally, hyaluronic acid can increase follicle elasticity, reduce hair breakage and loss, making the hair stronger, softer, and shinier. Therefore, hyaluronic acid in Folli-Care Scalp Moisturizing Platinum Gel is an effective scalp care ingredient that helps improve scalp and hair health levels.

Key Benefits:

24-Hour Moisture Lock: The unique formula structure forms a lasting moisture barrier on the scalp, ensuring continuous hydration to the scalp and providing ample nourishment to the follicles.

Nine Times Deep Moisturization: Through unique formula penetration enhancers, it can penetrate deep into the scalp layers, providing deeper moisturization, improving dryness and dehydration.

+80% Scalp Repair: Clinical tests have shown significant improvement in scalp repair speed after use, accelerating scalp cell regeneration, relieving scalp problems, and restoring scalp health.

Additional Benefits:

- 1. For those with dry scalp, hyaluronic acid can form a moisturizing film on the scalp surface, locking in moisture, preventing moisture evaporation, thus relieving scalp dryness; it can also penetrate deep into the scalp, increasing the water content of the intercellular matrix, keeping the scalp moist from the inside out.
- 2. For those with dandruff issues, hyaluronic acid can improve scalp moisture balance, making the scalp environment healthier, reducing dandruff production; at the same time, it can strengthen the scalp's barrier function, resist external stimuli, and prevent dandruff from worsening.

How it's Achieved:

Folli-Care Scalp Moisturizing Platinum Gel utilizes advanced formula technology and strict production processes to ensure the high concentration and activity of hyaluronic acid are maximally retained,

7

allowing the active ingredients to penetrate deep into the scalp layers and exert optimal effects. Every drop of gel is carefully formulated to provide lasting moisturizing nourishment to the scalp, helping restore scalp health balance.

Folli-Care 头皮保湿铂金凝露

Folli-Care 头皮保湿产品特点

- 1. 透明质酸(玻尿酸)
- 2. 铂金成分
- 3. 24 小时保湿锁定
- 4. 深度达九倍的保湿效果
- 5. 头皮修复效果提高 80%
- 6. 注射器式设计

Folli-Care 这款具有革命性意义的头皮保湿产品非常特别!它不仅富含透明质酸(也叫玻尿酸),还特别添加了铂金成分。我们的配方有一个极为突出的优点: 24 小时保湿锁定,能提供深度达九倍的保湿效果,头皮修复效果惊人地提高了80%。

铂金成分的加入让 Folli-Care 更具独特性。铂金具有良好的传导性和稳定性,能够协同其他成分更好地发挥作用,为头皮带来奢华的呵护体验。它进一步提升了产品的功效,增强了对头皮的滋养和修复效果。

但让 Folli-Care 脱颖而出的不仅仅是其即时效益。玻尿酸,这一明星成分,是科学证明的头皮健康的强大力量。这种天然存在的物质不仅能保持水分,还能加速头皮修复。当应用于头皮时,它能深入渗透,从根源解决干燥、瘙痒和皮屑问题。

我们创新的包装,类似注射器,提供了无与伦比的便利。这不仅仅关乎简单的使用,更关乎精确、无杂乱的剂量和便携性。不再有庞大的瓶子或凌乱的罐子,Folli-Care 时尚、紧凑,非常适合随时使用。

要充分体验 Folli-Care 的好处,从干净、干燥的头发和头皮开始。使用注射器式的包装,推出一枚一毛钱硬币大小的量分配到头皮的不同区域。然后,轻轻按摩直至完全吸收。结果是一个深度滋养的头皮,为最佳的头皮健康和保湿做好了准备。

更有趣的是,Folli-Care 不仅仅关乎表面的保湿。它创新的公式深入头皮,在细胞层面上进行活力复苏。所以,无论是在与头皮屑、干燥作斗争,还是仅仅是想增强头皮健康,Folli-Care 都是首选解决方案。要知道,只有拥有健康的头皮,才能有效防止脱发并促进生发。因为健康的头

8

皮能够提供良好的生长环境,头皮的血液循环顺畅,毛囊能够得到充足的营养供应,这样头发才能稳固地生长且不易脱落;同时,健康的头皮状态能激发毛囊的活力,促使新头发的生长。体验有科学支持的好处,重新定义关爱头皮的意义

产品细节解说:

Folli-Care 头皮保湿铂金凝露是一款专为头皮健康而设计的高效护理产品。其独特的配方融合了珍贵的铂金成分和玻尿酸,旨在为头皮提供深层保湿和滋养,从而促进头发生长、增强毛囊活力,并改善头皮的整体健康状况。

成分:

Folli-Care 头皮保湿铂金凝露的主要成分之一是玻尿酸。玻尿酸是一种天然存在于人体皮肤、关节和眼睛等部位的物质,具有很强的保湿能力。在头皮护理中,玻尿酸能够帮助保持头皮的水分平衡,增强头皮组织的结构稳定性,并提供必要的营养,以促进头皮细胞的生长和修复。

为什么玻尿酸很重要:

玻尿酸在头皮护理中扮演着关键角色。它能够帮助保持头皮的水分平衡,增强头皮组织的结构 稳定性,并提供必要的营养,以促进头皮细胞的生长和修复。此外,玻尿酸还能够增强毛囊的 弹性,预防头发断裂和脱落,使头发更加健康、柔软和有光泽。

头皮保湿对毛囊和生发的重要性:

头皮保湿对毛囊和生发至关重要。一个充分保湿的头皮有助于维持头皮的健康环境,促进毛囊的正常生长周期,并提供适当的滋养,以支持新的头发生长。此外,头皮保湿还可以减少头皮屑和瘙痒,缓解头皮不适,为头发提供一个理想的生长环境。

科学医学上解释成分的好处:

科学研究表明,玻尿酸对头皮和头发的健康具有重要影响。玻尿酸能够增强头皮组织的弹性和稳定性,促进头皮细胞的再生和修复,从而改善头皮的整体健康状况。此外,玻尿酸还能够提高毛囊的弹性,减少头发断裂和脱落,使头发更加强健、柔软和有光泽。因此,头皮保湿铂金凝露中的玻尿酸成分是一种有效的头皮护理成分,能够帮助提高头皮和头发的健康水平。

重点功效:

24 小时保湿锁定: 独特配方结构可在头皮上形成持久的保湿屏障,确保头皮持续保持水润状态,为毛囊提供充足的滋养。

九倍深层滋润:通过独特配方的渗透性增强剂,能够深入头皮底层,提供更深层次的滋润,改善干燥和缺水情况。

+80%头皮修复: 临床测试证实, 使用后可显著提高头皮修复速度, 加速头皮细胞再生, 缓解头皮问题, 使头皮恢复健康状态。

9

额外功效:

- 1. 对于头皮干燥的人,玻尿酸能够在头皮表面形成一层保湿膜,锁住水分,防止水分蒸发,从而缓解头皮干燥;它还可以深入头皮内部,增加细胞间质的含水量,使头皮从内到外都保持水润。
- 2. 对于有头皮屑问题的人, 玻尿酸可以改善头皮的水分平衡, 使头皮环境更加健康, 减少头皮屑的产生, 同时, 它还能增强头皮的屏障功能, 抵御外界刺激, 防止头皮屑进一步加重。

如何做到:

Folli-Care 头皮保湿铂金凝露采用先进的配方技术和严格的生产工艺,确保玻尿酸的高浓度和活性成分得以最大程度地保留,让活性成分深入渗透到头皮底层,发挥最佳功效。每一滴凝露都经过精心调配,为头皮提供持久的保湿滋润,帮助恢复头皮的健康平衡。

[Total Value and Savings]

When you add it all up, the total worth of this package is RM6776. But, you can get everything for just RM2499. That's a saving of RM4277!

当您将所有这些加起来时,这个套餐的总价值是 RM6776。但是,您只需 RM2499 就能获得所有这些。这是 节省 RM4277!

[Creating Urgency]

This incredible offer is limited to just 10 customers. Once these packages are gone, they're gone. Don't miss out on this unique opportunity to transform your hair at a fraction of the cost.

这个惊人的优惠仅限 **10** 位顾客。一旦这些套餐售罄,就没有了。不要错过这个以一小部分费用 改造您的头发的独特机会。

[Additional Value]

With 20 sessions, you can enjoy treatments twice a month for up to one year. This makes it a super worth-it investment for continuous and consistent hair care.

通过 20 次治疗,您可以每月享受两次治疗,持续长达一年。这使得它成为持续和一致头发护理的超值投资。

通过 20 次治疗,您可以每月享受两次治疗,持续长达一年。这使得它成为持续和一致头发护理的超值投资。

[Call to Action]

10

Invest in your hair health today with our Folli-Heal x 20 package. Secure your spot now and experience the best in hair care. Remember, this offer is only available while supplies last.

今天就用我们的 Folli-Heal x 20 套餐投资您的头发健康。立即预定您的位置,体验最好的头发护理。请记住,这个优惠仅在库存有限时有效。

[Closing]

Act now to enjoy this exclusive deal and achieve the hair you've always dreamed of. Contact us today to reserve your package before it's too late!

立即行动,享受这个独家优惠,实现您一直梦想的头发。今天就联系我们,预定您的套餐,以免错过!
